
 

 

 
Komisia výstavby a služieb 

 
Z Á P I S N I C A  

 
Dátum: 26.02.2019  o 16:30 hod. 
Miesto: OcÚ sobášna sieň 
 
Program : 
1. Dom smútku 
2. Kultúrny dom  
3. Požiarna zbrojnica a centrum funkčného tréningu 
4. Chodníky a vjazdy   
5.  Rôzne 
6. Diskusia 
 

 
K bodu 1: 
Členovia komisie – Ing. Vajda, Ing. Hajko a Ing. Vargová predložili spracované vlastné 
predstavy o architektonickom riešení Domu smútku. Tieto boli prediskutované 
a pripomienkované členmi a hosťami zúčastnenými na  zasadnutí komisie. 
Komisia poverila svojich členov – Ing. Vajdu a Ing. Hajka vypracovaním výkresovej 
dokumentácie dispozičného riešenia a prípadnou vizualizáciou Domu smútku osadeného do 
konkrétneho prostredia budúceho umiestnenia. 
 
K bodu 2: 
Informácia o príprave podkladov k plánovanému využitiu nového kultúrneho domu na účely 
kultúrneho vyžitia od kultúrnej komisie a umiestnení obecného úradu od pracovníkov OcÚ.  
Úloha je v štádiu riešenia a svoje požiadavky predloží kultúrna komisia aj obec stavebnej 
komisii do konca marca, na termín plánovaného príchodu architektov víťazného konceptu 
riešenia centra obce. 
Na stavebnej komisii bolo prijaté, že kultúrny dom sa bude riešiť v rámci centra obce. 
 
K bodu 3: 
Proces výstavby Centra funkčného tréningu a Požiarnej zbrojnice je vo fáze výberu 
dodávateľa stavieb. 
 
 
 
 



 

 

K bodu 4:  
Na zasadnutí sa zúčastnil zástupcovia Hydromeliorácie, a.s - vysúťaženého dodávateľa 
realizácie chodníkov a vjazdov novej etapy. HydromeIiorácie informovali zúčastnených 
o predpokladanom harmonograme prác. 
Komisia prerokovala potrebu a možnosti realizácie rekonštrukčných prác aj na iných úsekoch 
obecných chodníkov, dobudovanie chýbajúcich chodníkov a vjazdov .  
 
K bodu 5:  
P. Mazáň predložil požiadavku na zabezpečenie mechanizácie na oddelenie hrubého 
znečistenia z odpadových vôd pritekajúcich do prečerpávacej stanice na konci Dlhej ulice./ 
Realizácia odľahčovacej stanice /. 
Ing. Hajko predložil svoj návrh nových autobusových zastávok  na ulici Červenej armády.  
Komisia ho poverila  vypracovaním výkazu –výmeru výstavby a následne poverila obecný 
úrad zozbieraním cenových ponúk od potenciálnych dodávateľov stavby. 
Na stavebnej komisii bolo prijaté rozhodnutie, že kultúrny dom sa bude riešiť v rámci centra 
obce. 
 
K bodu 6:  
Diskusia sa rozbehla ohľadom plánovaného rozšírenia technologického komplexu 
poľnohospodárskeho družstva  Donau Farm ,ktoré požiadalo obec o vyjadrenie či má 
plánovanú investíciu v súlade s územným plánom obce.  Všetci prítomní sa zhodli na potrebe 
lepšej informovanosti o dopade tejto  investície na kvalitu života v našej obci a o zvolanie 
spoločného rokovania kde by zástupcovia Donau Farm bližšie informovali o uvedenej 
pripravovanej stavbe. 
 
 
 
Zapísala:  Ing. Vargová Monika 
V Kalnej nad Hronom 5.3.2019 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 




